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Salutació
Alcaldia

Benvolguts/des,

El mes de març 2021 ens ha portat l’inici d’unes obres llargament 
esperades: la construcció de la Variant d’Anglès que connectarà la C-63 a 
l’alçada del cementiri nou amb la N-141 molt a prop de l’actual gasolinera 
de l’entrada del poble. Teniu un reportatge fotogràfic acompanyat d’un 
resum sobre l’inici de les obres en aquest butlletí.

Amb l’arribada de la primavera estem gaudint de l’itinerari Vora Ter, al llarg 
del qual es poden observar flora i fauna autòctona. És important mantenir-
lo net i només podem fer-ho si tots hi col·laborem. La regidoria de Promoció 
Econòmica i Turisme ha condicionat el camí fins a la resclosa i senyalitzat 
tot el recorregut amb cartells i marques de ruta. El contacte amb l’aigua i 
la natura ens fa bé a tots. Vivim en un lloc privilegiat, així doncs, cuidem-lo 
i gaudim-lo.

Estem preparant les bases dels ajuts al comerç local per la incidència de 
la COVID19 en les seves activitats econòmiques que s’aprovaran al Ple del 
mes de maig i es podran sol·licitar abans de les vacances d’estiu. Esperem 
poder donar un cop de mà al nostre teixit econòmic i comercial. També es 
publicaran ben aviat les bases de subvencions a les entitats.

Les obres de reparació i renovació de quadres elèctrics, lluminàries i fanals 
estan avançant a bon ritme. S’estan renovant la majoria d’instal·lacions 
elèctriques del poble, posant lluminàries LED que consumeixen notablement 
menys que les actuals, obtenint així un gran estalvi. Des de l’encesa fins a 
la mitjanit, les llums il·luminen amb més potència, però passada aquesta 
hora redueixen la intensitat automàticament. L’enginyer municipal està 
supervisant l’execució d’aquestes obres per part de l’empresa Etra Bonal i, 
de moment, tota l’execució està essent correcta i ajustada a normativa. En 
acabar, totes les instal·lacions seran avaluades per una entitat acreditada 
externa que expedirà els certificats de compliment o mesures correctores 
a executar, si es dóna el cas.

En els tres mesos que venen es durà a terme la licitació de les obres 
de renovació de canonades de clavegueram i aigües pluvials d’Anglès. 
Comptem poder iniciar les obres de la fase 1 (Pius XII, Sant Miquel, Ptge. 
entre Sant Miquel i Eixample, plaça del Remei, carrer Nord a l’alçada dels 
Palillos i carrer Verneda) abans de finals d’any.

Finalment, hem hagut de resoldre el contracte d’obres de rehabilitació de 
l’edifici de l’Arcada de Can Verdaguer per incompliment del contractista. 
Actualment s’ha encarregat la redacció d’un projecte reduït que reculli 
les obres que manquen per executar i que permetrà treure a concurs la 
finalització de l’obra. També s’ha obert un pro  cediment específic per a 
determinar i valorar els danys i perjudicis que l’incompliment del contracte 
ha causat a l’ajuntament.

Pel que fa a polítiques d’habitatge, s’està executant un contracte de serveis 
per a la mobilització d’habitatges buits amb la Fundació SER.GI el qual té 
per objectiu facilitar a la ciutadania trobar habitatges de lloguer a preus 
assequibles. 

Tenim els plecs de condicions tècniques del servei de 
porta a porta i de la neteja viària a punt per aprovar i, 
tot seguit, licitar. Si tot va bé, aquests serveis deixarien 
de ser prestats pel Consell Comarcal de la Selva al 2022 
i passarien a prestar-los les empreses guanyadores del 
concurs.

S’ha posat en marxa el Consell dels Infants i Joves 
d’Anglès, un òrgan assembleari integrat pels més joves 
de la Vila per recollir les seves propostes d’accions que 
podem emprendre des de l’ajuntament per alinear-nos 
amb alguns dels 17 Objectius de Desenvolupament 
Sostenible.

El 14 d’abril de 1921 naixia, en el carrer d’Avall, en Quim 
Bauxell. Comencem, doncs, l’any del centenari del nostre 
poeta. Des de la regidoria de cultura i la biblioteca que 
porta el seu nom, així com des del Floricel, s’han preparat 
diversos actes per recordar aquesta efemèride. Tant les 
diverses convocatòries com els diferents actes els podreu 
podeu seguir a xarxes amb el hashtag #Bauxell100.

Des de l’equip de govern us desitgem una bona Diada de 
Sant Jordi, que aquest any com veureu en el programa 
celebrarem a la plaça dels Horts, i molta salut!

Astrid Desset, Alcadessa

VISITA DE LA CONSELLERA DE CULTURA

Fa uns dies ens va visitar la consellera de Cultura de la 
Generalitat de Catalunya, la Sra. Àngels Ponsa i Roca. La 
recepció va tenir lloc a l’ajuntament on va signar al llibre 
d’Honor de l’Ajuntament, i a través d’una connexió en 
directe ha pogut dirigir unes paraules als ciutadans. 

Per part de la Consellera ens va informar de la situació en 
què es troba el sector cultural arran de la crisi derivada 
per la COVID-19. Per part de l’Alcaldessa es va donar 
a conèixer a la Consellera dels diferents equipaments 
culturals de què disposema Anglès i de les activitats 
que es porten a terme al llarg de l’any. Tot seguit es va 
acompanyar a la Consellera a fer una petita volta pel barri 
antic perquè conegués en primera persona les seves 
singularitats i descobrís perquè és considerat Bé Cultural 
d’Interès Nacional. 

Finalment va visitar la Biblioteca Joaquim Bauxell, 
actualment el motor cultural de la població, justament 
ara que fa pocs dies que n’hem celebrat el seu cinquè 
aniversari.

Amb la col·laboració de:
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Acció de Govern

Grups municipals
Anglès es Mou
Espai Entitats
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Telèfons d’interés
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CONSTITUCIÓ DEL CONSELL D’INFANTS I JOVES D’ANGLÈS

El 22 de febrer de 2021 d’11 a 12h es va celebrar el primer Consell 
dels Infants i dels Joves d’Anglès en format virtual.

Hi van participar un total de 15 infants i joves dels centres educatius 
d’Anglès.

- 9 de l’Institut Rafael Campalans (un per cada curs de 1r i 2n 
d’ESO)

- 4 de l’Escola Pompeu Fabra (un per cada curs de 5è i 6è)

- 2 de l’Escola FEDAC (un per cada curs de 5è i 6è)

Els joves s’han presentat un a un, tot seguit han triat el logotip del propi consell i finalment han rebut un encàrrec de 
l’ajuntament: proposar accions que es puguin dur a terme en el municipi que estiguin alineades amb els objectius de 
desenvolupament sostenible.

A la propera sessió plenària, que tindrà lloc al maig, els nois i noies membres del consell hauràn de presentar les seves 
propostes.

Les finalitats del Consell d’Infants i Joves són:

· Potenciar i dinamitzar la participació dels infants i joves, fent possible el debat sobre la vida del poble.

· Promoure un escenari que esdevingui educatiu a la vegada que participatiu.

· Promoure un espai on els infants i joves es puguin expressar en relació als temes que els interessen alhora que 
aprenen els valors democràtics.

· Fer possible que els infants i joves siguin subjectes actius de la nostra societat.

· Desenvolupar una major sensibilitat envers la relació poble-infant/jove.

INICI DE LES OBRES DE LA VARIANT

Aquest mes de març s’han iniciat les obres de la Variant 
d’Anglès que permetran descongestionar de trànsit 
l’interior del nucli urbà i sobretot eliminar el pas de vehicles 
pesants i de mercaderies perilloses principalment dels 
carrers Indústria i l’avinguda de Santa Coloma. 

El nou traçat tindrà una longitud total d’un kilòmetre i sis-
cents cinquanta metres, dels quals quatre-cents vuitanta-
sis seran a través d’un túnel

La variant s’iniciarà al sud, al punt quilomètric 38 de la 
C-63 (carretera de Santa Coloma de Farners), mitjançant 
una rotonda que s’ubicarà just passat el cementiri. Pel 
que fa al costat nord, enllaçarà amb la N-141e al punt 
quilomètric 101 a través d’una nova rotonda d’accés al 
carrer de la Triassa i que repartirà el trànsit entre els 
vehicles que vagin en direcció a Girona, o ve en direcció a 
Olot (corredor Brugent - Ter). 

El 17 de març va tenir lloc la primera reunió de seguiment 
per part de representants de l’Ajuntament d’Anglès, la 
direcció de l’obra, els contractistes i un representant de 
Infraestructures.cat. També es va realitzar la primera 
visita d’obra sobre el terreny per a comprovar l’estat de la 
part executada fins al moment. 

Aquest seguiment s’anirà fent periòdicament al llarg 
del transcurs de les obres, que està previst que durin 
aproximadament uns vint-i-quatre mesos.
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NOUS AGENTS DE POLICIA

Donem la benvinguda a 3 nous agents de Policia Local 
contractats per procediment d’urgència. Són L’Oriol, en 
Drago i la Natàlia (d’esquerra a dreta tal com apareixen 
a la foto). 

Faran tàndem amb els agents M.Carmen, Josep, Àlex i 
Joan que tenen una llarga trajectòria i experiència i els 
trametran els coneixements necessaris. 

AGENT TELEMÀTICA

Des de fa unes setmanes, l’Ajuntament d’Anglès 
compta amb un nou servei de suport als ciutadans amb 
les gestions electròniques o els tràmits de qualsevol 
administració o organisme públic, gràcies a un conveni 
amb el Consell Comarcal de la Selva.

L’Oumaima Hamjan és la nova Agent Telemàtica del 
municipi. Les principals tasques que realitza són: suport 
a la ciutadania, especialment col·lectius vulnerables, 
en les gestions de tràmits telemàtics, gestió de tràmits 
referents a l’ensenyament a distància i en serveis digitals 
d’ús quotidià. Així mateix, impulsa i dona suport en la 
tramitació de l’IDCAT, registre en espais de salut digitals, 
i en plataformes i xarxes socials.

Entre les seves tasques també hi ha la de realitzar 
formació als col·lectius més desfavorits perquè puguin 
esdevenir autònoms en relació amb la utilitat d’Internet, 
aplicacions mòbils i eines de comerç electrònic i el 
suport en tràmits de sol·licituds d’ajuts municipals, a 
més d’altres tasques administratives d’atenció a la 
ciutadania. Aquelles persones que vulguin disposar del 
suport de l’agent telemàtic cal que demanin cita prèvia.
Aquest programa, que té una durada de nou mesos, està 
subvencionat pel Servei Públic d’Ocupació de Catalunya

CONTROL CO2 A LA LLAR

Des d’ahir ja tenim operatiu el sistema ORPHEUS pel 
control de CO2 de les aules de la llar d’infants. Aquest 
sistema recull dades a temps real de diferents paràmetres 
de confort i salut i a partir d’aquestes dades estableix 
els protocols de ventilació dels espais. Les educadores 
disposen d’informació personalitzada per cada aula i un 
aplicatiu que els indica si cal o no ventilar.

Aquesta actuació és fruit d’un acord de tots els grups 
municipals i s’està estudiant d’ampliar aquest telecontrol 
a d’altres espais públics municipals.

REFORÇ SOCIOEDUCATIU A PRIMÀRIA

L’actual proposta doncs és un projecte únic per l’alumnat 
de cicle superior de primària de les dues escoles del 
municipi, la pública Pompeu Fabra i la concertada FEDAC-
Anglès.

Els objectius principals d’aquest projecte són:

• Donar suport, estimular i potenciar l’estructuració 
i el desenvolupament de la personalitat de l’infant.

• Afavorir la socialització i la integració social dels 
infants i les seves famílies en l’entorn més proper.

• Acompanyar, orientar i recolzar a les famílies en els 
processos educatius que afecten els seus fills i filles.

• Prevenir i detectar factors i situacions de risc social 
i de ruptura, principalment entre la família i l’escola.

• Adaptar l’acció educativa a la realitat individual, 
grupal i comunitària, tenint sempre en compte les 
diferents necessitats i oportunitats. 

• Oferir temps, espais i propostes ludicoeducatives i 
d’aprenentatge als infants des d’on poder-se vincular 
amb l’altre. 

•Treballar des d’una relació plural, integradora i 
inclusiva que generi oportunitats de desenvolupament 
positiu en diferents àmbits.

•Compensar dèficits socioeducatius, de competències 
i hàbits bàsics. 

• Esdevenir referents positius dels infants.

Amb aquest reforç, per tant, es busca donar eines i 
recursos als infants perquè puguin tenir una millor 
preparació per tal d’afrontar tant les situacions habituals 
de la vida quotidiana com afrontar situacions adverses o 
de crisis com l’actual.

De cares al curs vinent l’Ajuntament té la intenció 
d’ampliar el projecte per tal que també se’n pugui 
beneficiar l’alumnat d’ESO del municipi de l’Institut 
Rafael Campalans d’Anglès, ja que des de l’equip directiu 
d’aquest s’ha mostrat interès arrel de la detecció de 
casos de preadolescents i adolescents amb necessitats 
en la línia del present projecte.

REGIDORIA DE SALUT, SANITAT I SERVEI A LES 
PERSONES

Quan vaig fer l’escrit per l’últim butlletí  vaig pensar que 
al següent la situació hauria canviat però malauradament 
ens trobem en la mateixa situació. Continuem estant 
confinats ,altra vegada comarcalment , limitats en la 
realització d’activitats i la situació de moltes persones 
continua sent d’una gran vulnerabilitat. Veient les 
memòries de Càritas i de serveis socials queda reflectit 
l’augment de famílies que han quedat afectades per 
aquesta pandèmia . 

Es fa difícil en aquesta situació programar activitats. De 
nou ens quedem sense la Festa d’homenatge a la Gent 
Gran i altres activitats també s’han vist afectades ,però 
no ens podem aturar i hem de continuar endavant

Si que varem celebrar el dia Internacional  de les Dones 
el passat dia 8 de març, bé ho varem celebrar el dia 
7. Aquest anys varem voler retre homenatge a totes 
les Dones d’Anglès, que pel sol fet de ser dones Som 
importants.

Aquest acte va ser iniciativa del col·lectiu les Guilles, un 
grup de dones de diferents pobles del Ter.Brugent que 
s’ha unit per treballar per la igualtat de les dones. Es va 
realitzar una exposició de fotos  als Jardins de Can Cendra 
juntament amb la lectura del manifest i l’actuació musical  
d’alumnes de l’escola Sommúsica

Agrair a totes les dones que hi van participar i que varen 
fer possible aquesta exposició així com a la col·laboració 
desinteressada d’altres persones  en especial a la Pilar 
Font autora de les fotografies. També es va aprofitar 
aquest dia per col·locar a l’entrada del poble venint de 
Girona i venint de la Cellera dos rètols (senyals) amb la 
inscripció : Anglès tolerància Zero davant la violència de 
gènere.

Després de l’estudi d’habitatges buits fet l’any passat 
ens estem posant en contacte amb els propietaris per 
aconseguir posar en lloguer aquestes vivendes. L’objectiu 
és aconseguir vivendes de lloguer social . S’està 
estudiant quines compensacions  es podrien oferir als 
propietaris que posessin les seves vivendes a preus de 
lloguers socials . Anglès disposa de poc parc d’habitatges 
i moltes vegades es fa difícil aconseguir vivendes a preus 
accessibles .

Esperançada que l’arribada de les vacunacions  canviï  la 
situació actual us demano una vegada més que no us 

relaxeu , hem de continuar  mantenint les mesures de 
seguretat recomanades , mascareta  i distància. També 
us demano que us envolteu de la gent que us fa feliç  i 
busqueu alguna cosa que us ajudi a fer més suportable 
aquesta situació. Cuideu-vos i seguim!!

Neus Moragas i Fontané



Acció de Govern

98

Acció de Govern
Medi AmbientMedi Ambient

ITINERARI VORA TER

L’itinerari VoraTer d’Anglès és un recorregut 
d’aproximadament 2,3 kilòmetres que s’inicia a la 
zona esportiva i ressegueix en un primer moment 
la part final de la Riera d’Osor fins que les seves 
aigües s’uneixen a les del Ter. 

A partir d’aquest punt el caminant anirà vorejant 
en tot moment les lleres del Ter seguint el sentit 
del corrent fluvial. Aquest itinerari es caracteritza 
pel seu valor paisatgístic, la presència de flora i 
fauna autòctona i la presència d’una bassa on s’hi 
ha habilitat un petit mirador.

Durant l’agradable passejada creuarem dos 
torrents, el canal de desaigua de les fàbriques 
Burés i el Rissec a través de diferents passeres 
de fusta. 

GAUDIM DE L’ENTORN

Arriba el bon temps i vé molt de gust gaudir dels 
espais naturals del nostre municipi. La regidoria de 
promoció turística s’ha encarregat de senyalitzar 
el camí Vora Ter i d’adeqüar el camí fins a la 
resclosa. Passejar-s’hi en aquesta època és un 
esclat de llums, colors i sons. 

Recordeu que cal emportar-se les deixalles ja 
que, en ser un espai natural inclòs a la Xarxa 
Natura 2000, no hi han papereres.

Per altra banda, la regidoria d’obres i serveis, amb 
els treballadors de la brigada ha netejat els antics 
safreigs molt malmesos per pintades i vandalisme, 
que també són un atractiu turístic i part del barri 
antic declarat Bé Cultural d’Interès Nacional.

Si us plau, ajudeu-nos a mantenir aquests espais 
nets dipositant els embolcalls i begudes a la 
paperera, i sobretot, no hi feu grafitis que desllueix 
tot l’entorn. Aviat tindreu parets on fer pintades...

Mantenir el poble net, ho hem de fer entre tots.

I moltes gràcies als que cuideu l’entorn i el poble 
que així com hi ha gent incívica, també hi ha gent 
que neteja l’entorn i ajuda a mantenir el poble i el 
Vora Ter nets

Un lloc singular també és la Gorga Blava, molt freqüentada 
sobretot a l’estiu. També és habitual veure-hi nombrosos 
pescadors, ja que aquest tram del riu Ter es considera 
una de les millors zones de pesca de truita a Europa. 
L’aigua del Ter té la temperatura ideal per a la reproducció 
i proliferació de les truites de riu. En els últims anys, són 
molts els visitants que acudeixen a la zona per practicar 
aquesta modalitat de pesca sense mort (les truites es 
tornen a llençar al riu un cop pescades). 

Recentment el Consorci de les Vies Verdes de Girona ha 
acondicionat els últims 300 metres d’aquest recorregut, 
i des de la regidoria de promoció turística, també s’ha 
millorat 300 metres més d’un antic camí de les pesqueres 
per tal d’apropar el recorregut al mateix riu i alhora 
donar a conèixer la Resclosa d’Anglès. Tot l’itinerari està 
senyalitzat amb marques de pintura i diferents indicadors.

El recorregut finalitza davant de la masia fortificada 
de Can Biel caracteritzada per la seva magnífica torre 
quadrada del segle XVII, on enllaça amb la via verda. Es 
pot completar la ruta retornant al punt d’inici a través de 
l’antiga ruta del carrilet.  En total haurem caminat uns 4,5 
kilòmetres.
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CANVI DE LLUMANERES

En els darrers dies, l’empresa adjudicatària de la 
renovació de les llumeneres dels fanals d’Anglès ha 
començat a muntar-les. Les primeres en ser canviades 
han estat les del carrer Escoles i les de l’Avinguda dels 
Països Catalans per continuar després pels carrers Triassa  
i Indústria. Paral·lelament, un segon equip està instal·lant 
la telegestió de diferents quadres així com també reparar 
diferents defectes d’aquests.

MOBILIARI URBÀ I SENYALITZACIÓ

Pel que fa al manteniment de la Via Pública, s’han fet 
actuacions a diversos punts del poble canviant bancs i 
paperes malmeses, instal·lant papaeres per a la recollida 
dels excrements dels gossos i s’han tallat arbres i 
branques mortes de diversos punts per garantir la 
seguretat dels vianants.

En aquest sentit, destacar la renovació i millora dels 
bancs del arc del Canyo, de les places de la Vila, de la 
Rutlla i del Remei i de l’Avinguda del Floricel.

Amb el canvi en els sentits de circulació del carer Escoles 
s’ha pintat tota la senyalització horitzontal, s’han canviat 
els senyals vells i s’han instal·lat els nous que indiquen la 
prohibició de gir. També s’han pintat les línies del carrer 
Joan XXII. Pel que fa a la senyalització s’han canviat 
també diferents senyals i miralls que estaven deteriorats 
o malmesos.

EDIFICIS MUNICIPALS

A la Llar d’Infants i al Pompeu Fabra s’han instal·lat 
també bancs nous al pati. Al Pompeu, s’ha atès la petició 
de l’Equip Directiu de canviar la tanca perimetral de la 
banda del pàrquing que estava molt malmesa i durant les 
vacances d’hivern s’ha fet una base nova i s’ha reparat 
per complert el filat. A la llar s’ha fet el muntatge d’una 
pèrgola de fusta. També s’ha actuat a la zona esportiva, a 
la Biblioteca, a l’Hotel d’Entitats i a la Burés.

SEGUIMENT DE LES TASQUES

El responsable de l’equip de Conservació i Mantenimt 
envia diàriament fotografies de les tasques realitzades 
a través d’un aplicatiu pròpi.  Les fotografies que 
acompanyen aquest secció són una selecció de les 
desenes de fotografies fetes i penjades en les fitxes de 
control de les tasques realitzades.
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NETEJA DELS DIPÒSITS MUNICIPALS D’AIGUA 
POTABLE

La neteja i manteniment dels dipòsits municipals és una 
de les actuacions que Aqualia porta a terme per garantir 
la qualitat de l’aigua que arriba a les aixetes de totes les 
cases i empreses d’Anglès. 

Aquestes tasques estan incloses en el Pla Anual de 
Neteja i Desinfecció dels Dipòsits d’Aigua que abasteixen 
al municipi, que formen part del Pla d’Autocontrol i Gestió 
del Subministrament del Servei Municipal d’Aigües, 
donant compliment al Pla de Vigilància de Control Sanitari 
d’Aigua de Consum Humà de Catalunya.

Aquests treballs es fan en tres fases. En una primera 
fase, un cop buidat el dipòsit, es realitza la neteja 
hidromecànica per extreure els sòlids de les parets i el 
terra. Després es revisen i reparen, si és necessari, les 
vàlvules, arquetes, canonades i altres elements del 
dipòsit, aprofitant que el dipòsit està buit. I finalment 
es procedeix a la desinfecció de l’interior del dipòsit i 
a la comprovació de la qualitat abans de restablir el 
subministrament de l’aigua.

Durant els mesos de febrer i març ja s’han netejat i 
desinfectat els dos dipòsits generals d’Anglès, de 500 m3 
de capacitat cadascun, sense afectar  al subministrament 
d’aigua a la població. 

La realització d’aquests treballs és important per 
assegurar la qualitat de l’aigua emmagatzemada en 
aquests, la qual posteriorment és distribuïda a tota la 
població. A més, Aqualia realitza un exhaustiu control 
analític de l’aigua subministrada, en les que es controlen 
paràmetres tant fisicoquímics com microbiològics.

CONCURS DE DIBUIX D’AQUÀLIA

Felicitem a en Mat i l’Alèxia de l’escola FEDAC que han 
estat seleccionats finalistes del concurs Digital de Dibuix 
d’Aquàlia.

ELECCIONS 14 DE FEBRER

El passat 14 de febrer hi ha haver eleccions al 
Parlament de Catalunya. 

Aquestes eleccions no van ser com qualsevol 
altra sinó que, pel fet de celebrar-se en plena 
pandèmia, van comportar una grann feina de 
planifica, organització i control per part dels 
serveis jurídics, tècnics i humans municipals per 
tal d’adaptar la sala de l’d’octubre a totes les 
mesures dictades pel Procicat. 

La jornada va transcòrrer amb una gran normalitat 
gràcies a la bona voluntat de tots els participants, 
que en tot moment van respectar els protocols.

A les 18.00 tots els membres de les meses es van 
equipa amb els EPI reglamentaris per tal que les 
persones positives o contactes directes puguéssin 
esxercir el seu dret a vot.

INCIVISME AMB ELS VOLUMINOSOS

En els darrers mesos s’ha incrementat de manera significativa 
l’abocament de residus voluminosos en els diferents punts de 
recollida de deixalles d’Anglès.

Aquesta pràctica suposa una despesa extraordinària per part de 
l’Ajuntament, uns 150€ de mitjana per cada actuació, perquè cal 
contractar els serveis extraordinaris d’un camió pluma i el seu 
conductor a un preu fixat pel Consell Comarcal entorn els 70 € 
l’hora.

Des de l’any 2017 Anglès té aprovada una Ordenança de civisme 
i convivència ciutadana que en el seu article 68.5 deixar ben 
clar que: “És prohibit l’abandonament dels residus als voltants de 
les zones habilitades per als contenidors”. 

Pel que fa a les sancions, l’ordenança les tipifica i quantifica de 
la manera següent:

68001 Dipositar residus a l’exterior de les papereres i 
contenidors: 50 €

68003 Dipositar residus als voltants de les zones habilitades 
per als contenidors: 100 €

69001 Dipositar residus voluminosos fora del punt de 
recollida establert: 150 €
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HORARIS DEIXALLERIA

Us recordem que des des del 3 de febrer de 
2018 la deixalleria de referència d’Anglès 
és la DEIXALLERIA SUPRAMUNICIPAL 
MANCOMUNADA entre La Cellera, Amer i 
Anglès.

La deixalleria està ubicada al Polígon 
Industrial de La Cellera de Ter.

Us adjuntem els horaris així com la 
informació sobre la recollida de trastos a 
domicili.
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Us oferim un resum dels aspectes més rellevants tractats 
en els darrers plens. Si voleu consultar tots els punts 
tractats i les dades més concretes dels punts que surten 
en el resum els trobareu en el portal som.angles.cat i 
si voleu veure els plens visiteu el canal de youtube de 
l’Ajuntament d’Anglès.

PLE EXTRAORDINARI DE 28 DE DESEMBRE 

A l’inici del Ple l’alcaldessa va donar compte d’un acord 
de junta de govern de 17 de desembre de 2020, pel qual 
es requereix a l’empresa constructora que va efectuar 
les obres de la “Plaça dels Palillos” la reparació dels 
desperfectes ocasionats en fanals durant l’execució de 
les obres d’arranjament.

En segon lloc es va aprovar el compte general del 
pressupost 2019. Es va reunir la comissió especial 
de comptes i es va exposar al públic durant el període 
reglamentari. El Ple ho va aprovar per unanimitat i es 
trasllada a la Sindicatura de Comptes.

A continuació, el regidor d’Economia, Hisenda i Patrimoni, 
Sr. David Bohigas, va explicar que al ple del 20/10/2020 
es van aprovar les ordenances fiscals per unanimitat però 
que després, en el període d’al·legacions, el grup PAU 
ha presentat 2 al·legacions respecte a ordenances que 
enguany no s’han modificat. 

Aleshores, seguint les indicacions dels informes jurídics, 
procedeix inadmetre aquestes al·legacions i votar 
l’aprovació definitiva de les ordenances fiscals. 

Les dues úniques dos modificacions introduïdes a l’IBI 
són una bonificació per als vilatans que instal·lin plaques 
fotovoltaïques per a consum propi i un recàrrec del 50% 
pels habitatges que romanguin buits per més de dos anys, 
per tal de forçar la mobilització dels habitatges buits. 

El portaveu del grup PAU, Sr. Pere Espinet ha explicat que 
van presentar les al·legacions tenint en compte la situació 
de crisi actual, una demanant la reducció de les quotes de 
la llar d’infants i l’altra demanant la reducció de les quotes 
de socis de la piscina. També van demanar l’exempció de 
l’impost de vehicles antics i ajudes al comerç.

El Sr. Bohigas va respondre que “el 20 d’octubre ja hi havia 
una situació de crisi i en canvi van aprovar per unanimitat 
les ordenances, i va afegir que ja es van adoptar mesures 
sobre les quotes de piscina pel tancament i el mateix per 
la llar d’infants. 

Pel que fa als impostos dels vehicles antics, es va aprovar 
també per unanimitat fa uns anys, sense la oposició 
de PAU, pensant en una transició més ecològica, el la 
contaminació elevada que produeixen els vehicles més 
antics: concretament, els vehicles que paguen són els 
que contaminen més, sempre i quan no tinguin categoria 
d’històrics i en canvi es bonifiquen els vehicles elèctrics 
i que contanimen menys. El fons d’ajuts socials, com bé 
sabem, hi és als pressupostos 2021, tant per a persones 
com a les activitats econòmiques.”

Finalment es van aprovar les ordenances fiscals amb els 
vots a favor de Junts per Anglès i els vots en contra del 
grup PAU.

Tot seguit es va aprovar per unanimitat l’acceptació de 
la concessió per part de l’ACA dels pous 3 i 4 a favor de 
l’ajuntament, durant 50 anys, per l’aprofitament hidraulic 
dels mateixos.

A continuació es va aprovar per unanimitat la modificació 
de la jornada de l’enginyer al 75% de dedicació.

Finalment es va aprovar el reconeixement extrajudicial de 
crèdit per pagar una quota del 2019 de la Comunitat Nord 
i Ponent.

PLE ORDINARI DE 26 DE GENER

A l’inici de cada ple ordinari, com és habitual, s’aproven 
les actes de les sessions plenàries celebrades des del 
darrer ple ordinari. 

Es van aprovar doncs les actes número 10 en sessió 
ordiextraordinària nària de 24 de novembre de 2020, acta 
número 11 en sessió extraordinària de 28 de desembre 
de 2020, acta número 1 en sessió i urgent de 20 de 
gener de 2021.

Tot seguit et va donar compte de les actes aprovades 
a les Juntes de Govern local de la número 22 de 19 de 
novembre de 2020 fins la número 1 de 14 de gener 
de 2021 i dels Decrets des de la última convocatòria 
ordinària del Ple, del número 942 de 16 de novembre de 
2020 al 42 de gener de 2021.

El grup municipal PAU va entrar una moció sobre 
ventilació mecànica i per altra banda less regidories 
de Salut Pública i d’Educació havien rebut informació 
d’una jove startup catalana que posa en funcionament 
un sistema d’indicadors alimentats per dades provinents 

de sensors i que monitoritzen la qualitat de l’aire. El 
sistema s’anomena Orpheus i ja ha estat provat a d’altres 
ajuntaments. És interessant tant en el context actual 
de pandèmia, com en el futur quan s’hagi superat, atès 
que permet millorar la confortabilitat de les persones 
dins dels edificis assegurant una bona qualitat de l’aire. 
A la comissió informativa els dos grups van acordar 
treballar una moció conjunta i finalment es va aprovar per 
unanimitat:

- Instal·lar sistemes de ventilació controlada mitjançant 
el sistema Orpheus a la Llar d’Infants El Cucut, centre 
educatiu de titularitat municipal, per tal de valorar si la 
ventilació natural és una solució suficient per evitar la 
concentració de CO2.Amb l’estudi de les dades recollides 
es valorarà si cal establir altres mecanismes de ventilació 
individual forçada o, en cas que aquesta no sigui possible, 
la purificació de les aules amb sistemes mecànics.

- Per altra banda se sol·licitarà a l’enginyer municipal que 
elabori un informe sobre quin seria l’aparell de purificació 
més idoni en cas que sigui necessària la seva instal·lació.

- Es sol·licitaran també els informes tècnics necessaris 
que analitzin la idoneïtat del sistema Orpheus o purificació 
en altres punts com la Biblioteca, Centre de Dia i altres, 
sempre que siguin de titularitat municipal.

Al següent punt el regidor d’Hisenda i Patrimoni, David 
Bohigas, va explicar la proposta d’acord d’increment 
de les retribucions del personal. Els pressupostos 
generals de l’estat per a l’any 2021 disposen que les 
retribucions del personal al servei del sector públic no 
podran experimentar un increment global superior al 
0,9%. Hi ha informe favorable d’intervenció per poder 
aplicar aquest increment i per tant es proposa aplicar el 
0,9% d’increment tant als laborals com als funcionaris, 
com a les retribucions per assistència o per dedicació 
dels electes locals de la corporació. El va ser aprovat per 
unanimitat.

Arribat al punt d’assumptes urgents, es van plantejar els 
punts següents:

Adhesió al pacte d’Alcaldes pel Clima i l’Energia Sostenible

La regidora de Medi Ambient, Rosa Torns, explica que 
mitjançant l’adhesió al Pacte d’Alcaldes pel Clima i l’Energi 
Sostenible, l’Ajuntament d’Anglès fa seus els objectius de 
la Unió Europea per l’any 2030 i adopta el compromís 
de reduir les emissions de CO2 en el seu territori en més 
del 40 per cent per a l’any 2030 mitjançant la millora de 

l’eficiència energètica i un major ús de fonts d’energia 
renovables i l’augment de la resiliència mitjançant 
l’adaptació als impactes del canvi climàtic. “

Ens comprometem a elaborar un Pla d’Acció pel Clima i 
l’Energia en un termini màxim de dos anys des de la data 
d’adhesió al Pacte”. Per la realització d’aquestes tasques 
es comptarà amb el suport de la Diputació de Girona, 
Coordinadora Territorial del Pacte a les Comarques 
Gironines. Es va aprovar per unanimitat.

Aprovació del conveni per la gestió de convenis entre 
l’ARC i Ecoembes i Ecovidrio  

L’Ajuntament té establert el conveni de delegació de 
competències amb el Consell Comarcal de la Selva per 
la prestació del servei de la gestió de residus aprovat 
pel Ple de data 18 de juny de 2020. El present acord és 
per delegar la representació de l’Ajuntament d’Anglès al 
Consell Comarcal de la Selva per la gestió dels Convenis 
entre l’Agència de Residus de Catalunya i els SIG 
d’Ecoembes i d’Ecovidrio. Es va aprovar per unanimitat.

Al torn de precs i preguntes de la oposició es van plantejar 
les següents qüestions:

- Sobre les vacunacions contra la COVID19, el grup 
PAU ha preguntat si hi havia una data prevista per les 
vacunacions dels usuaris del centre de dia. La regidora de 
Sanitat i Salut, Neus Moragas, va explicar que era Salut 
qui decidia sobre les vacunacions i que en una primera 
fase es vacunava a residències i sanitaris. Els centres de 
dia no es consideren residències.

- Sobre el tancament de lavabos públic, la regidora 
Moragas va explicar que s’havien patit greus accions 
vandàliques als lavabos de Can Cendra i del PAsseig 
de l’Estació i havien quedat totalment inservibles. Les 
reparacions costaran uns 1000€ només de material. 
Mentre durin les reparacions, aquests lavabos romandran 
tancats.

- Sobre el sistema porta a porta, la Rosa Torns va explicar 
que els plecs per la licitació del servei s’estan preparant.

- Sobre el pla de protecció civil, el grup PAU va preguntar si 
hi havia data prevista per la col·locació de sirenes d’alerta. 
L’alcaldessa va explicar que en un butlletí municipal 
anterior s’havia publicar el resum de la reunió que havia 
mantingut ella mateixa, en representació del Consorci del 
Ter, amb ACA i ENDESA per demanar-los que posessin 
fil a l’agulla als sistemes d’alerta per inundacions. És 
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Actes i Esdeveniments

a ENDESA a qui pertoca col·locar les sirenes. De totes 
maneres, encara estan dins del calendari previst que van 
donar el dia de la reunió.

- Sobre les obres de millora de l’enllumenat, el grup PAU 
va demanar si es podia preveure una línia pels llums 
de Nadal. L’alcaldessa va explicar que el projecte havia 
estat en exposició pública durant moltes setmanes i que 
ningú havia dit res, tot i així, es va acordar traslladar-li la 
proposta a l’enginyer municipal, que és qui decidirà.

- Sobre la policia local, es va explicar que un agent ha 
començat el curs de l’ISPC i que en iniciar el curs, esdevé 
funcionari en pràctiques. L’alcaldessa també va anunciar 
la convocatòria de dues places d’agents funcionaris.

Al torn de precs i preguntes del públic es va explicar que 
214 veïns i veïnes havien entrat una proposta de moció 
en relació a la Via Unilateral. Tots els regidors i regidores 
van expressar-se en relació al fons de la sol·licitud. Veure 
al vídeo a partir del minut 30.

Covid 19. Hem presentat propostes conjuntes amb l’equip 
de govern per tal de millorar la seguretat i la salubritat de 
la població. 

Entenem que també caldrien bonificacions en els iBIs. 
Impostos de vehicles. ocupació de la via pública, deixalles 
ocasionades, en part, per les restriccions que s’han patit. 

PAU vàrem destinar diners dels nostres regidors i 
regidores del Grup per tal d’ajudar gent necessitada. Hem 
rebut agraïments, la qual cosa ens ha omplert molt. 

Variant de la carretera de Santa Coloma. Com ja hem 
dit en diferents ocasions, el tram de carretera que va 
des del cementiri fins a l’entrada del poble passarà a ser 
carrer; per això seria bo demanar a la Generalitat que faci 
els tràmits corresponents per tal d’incloure els serveis 
d’aigua, clavegueram, il·luminació i voreres. Guanyaríem 
en seguretat i salubritat.

Carrer de les Fàbriques. Una vegada feta la variant, 
caldrà estudiar el trànsit rodat en aquest sector. 

Actes incívics. Hem denunciat els actes vandàlics en 
diferents punts del nostre poble, així com les pintades en 
espais municipals, el mobiliari urbà, els lavabos, etc. ja 
que els costos els paguem entre tots-tes

Veïns de diferents indrets del poble, s`han quiexat  pel 
comportament de grups de joves que no respecten les 
normes de convivència i salubritat.PAU  creiem que 
caldria acurar el control .

Entenem també que aquests col·lectius no tenen a on 
anar i que caldrà cercar una solució.  

Plaça del Palillos. Per tal d’assolir uns bons nivells de 
seguretat i salubritat, caldria fer-hi uns lavabos i arranjar 
o asfaltar una part del solar.

Naus Burés. Malauradament, cada dia estan més 
deteriorades, sobretot les que donen a la  carretera. 
Entenem que pot haver-hi un perill.

Via unilateral. PAU ens hem mantingut en els raonaments 
dels nostres programes electorals. Sembla ser que alguna 
cosa ha canviat en el ser i fer entre els companys i les 
companyes de Junts per Anglès (podeu visionar el v¡deo 
del ple de gener).

Pisos  ocupats. No ens cansarem de dir que caldrà 
cercar una solució per tal d’evitar ensurts, tot millorant la 
convivència ciutadana.

Zona industrial. Malauradament, tot continua igual. 
Haurem de fer quelcom per tal que les poques empreses 
i tallers no se’n vagin als pobles veïns.

Deixeu-nos agrair les mostres de condol que hem rebut 
de diferents Ajuntaments, institucions, particulars, 
empreses i associacions envers el nostre benvolgut 
company Bartomeu Carrillo, que ja no es troba entre 
nosaltres.

NADAL, REIS I NEU

Grup P.A.U
Grups Municipals



Anglès es mou

2120

Anglès es mou
BibliotecaBiblioteca

La Biblioteca Joaquim Bauxell també ha viscut l’any de 
pandèmia: hem adaptat l’equipament als protocols i a les 
mesures sanitàries, i també els nostres horaris i, sobretot 
els serveis que oferim i les activitats que fem, complint en 
cada moment les instruccions de PROCICAT. Tot i així, tan 
sols vam tenir tancat durant el primer confinament més 
dur, i a finals de maig, ja vàrem poder reobrir les portes 
fins a dia d’avui.

Hem traslladat moltes de les activitats a les xarxes: jocs 
de paraules, rodolins, trobades de tertúlies i cinefòrums, 
gravacions sobre les llegendes d’Anglès i les hores del 
conte, ho podeu trobar tot en el nostre Facebook i en el 
nostre canal de Youtube on hi podeu veure els més de 
50 vídeos penjats: https://ja.cat/youtubebiblioteca , que 
han tingut ja  gairebé 10.000 visualitzacions.

Des de la Biblioteca us volem ajudar en aquests moments 
d’incerteses i de crisi, i també us volem acompanyar en 
aquest context social d’estar més sols, més aïllats i un 
xic més desanimats. Intentem donar-vos totes les eines 
i informació que necessiteu, així que no dubteu en 
contactar amb nosaltres o venir a la Biblioteca a demanar-
nos el que sigui.

La pandèmia ha augmentat els índex de lectura, tenim 
dades positives que han crescut els hàbits lectors i el 
nombre de lectors. La nostra APP eBiblio-Biblioteca Digital, 
per part dels nostres usuaris, ha tingut un creixement del 
+278%! Estem molt contentes que aquesta plataforma 
sigui d’utilitat per a gaudir de la cultura.

L’eBiblio-Biblioteca Digital permet l’accés i el préstec de 
continguts digitals amb el mateix carnet de la Biblioteca: 
tant llibres digitals (ebooks) com revistes, sèries, música o 
pel·lícules que podeu tenir a la vostra butxaca. Us hi podeu 
connectar a http://catalunya.ebiblio.cat o descarregar 
l’APP al mòbil o tauleta.

Com a novetat, tenim l’accés al catàleg col·lectiu de totes 
les biblioteques públiques de Catalunya, AtEna, a través 
de: http://cataleg.atena.biblioteques.cat/ 

Qualsevol usuari, des de casa seva, pot consultar els 
15 milions de documents i  demanar el que li interessi 
i li arribarà a la seva Biblioteca. Podeu veure el vídeo 
explicatiu (cliqueu el codi QR).

Seguim convençudes que la cultura és segura i 
necessària, per això ara que ja fa 5 anys de l’obertura 
de l’equipament al c/Indústria, ens agradaria molt que 
qui no ho hagi fet encara vingui a visitar la Biblioteca i li 

explicarem tot el que hi pot fer i tot el que pot tenir amb el 
carnet gratuït de les biblioteques.

Per acabar, volem agrair especialment a l’Eulàlia Latorre, 
que durant tota aquesta pandèmia ha fet possible que 
el taller de memòria que fa anys que es dur a terme 
setmanalment a la Biblioteca, s’hagi pogut seguir fent, 
i que les participants hagin tingut els materials per a 
treballar des de casa i hagin pogut seguir fent el taller de 
memòria d’una manera híbrida.

Us recordem que ens podeu seguir a través del nostre 
Facebook i en el nostre canal de Youtube https://ja.cat/
youtubebiblioteca i a la web https://bibgirona.cat/angles. 

També podeu rebre tota la nostra informació i activitats a 
través de la nostra Llista de difusió de Whatsapp.

Podeu contactar amb nosaltres sempre a través del 
972423720, del whatsapp 679415443 i del correu 
biblioteca@angles.cat .

“L’ART I LA CULTURA ENS FA (SOBRE)VIURE, 
CUIDEM-LA MÉS QUE MAI, CUIDEM-NOS”
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AGENDA DE PROPERES ACTIVITATS:

Tallers TIC (Dimecres a la tarda de 16h a 19h els mesos 
d’abril, maig i juny)

    • Tauletes

    • Whastapp/Telegram

    • Gestions quotidianes d’internet

    • APPs d’emergències i hàbits saludables

    • APPs de salut

Clubs de lectura moderats per Maribel Herrera:

    • Abril: “La drecera” amb l’autor Miquel Martín. 

    • Juny: “La cata” de Roald Dahl

Projecte “Llegir el teatre del TNC”. Dimarts 18/5 19h

• “L’emperadriu del Paral·lel” a càrrec de Lluís Serra. 

Projecte “LiceuBib”:

• Conferència “Otello” de Verdi, a càrrec de Pol Avinyó 
del Liceu. Dimarts 25/5 19h.

• Projecció “Otello” (temporada 2005/6, 2h). Dijous 
3/6 19h.

Hora del conte a càrrec de la Reina del Silenci

    • Cada divendres a les 18h

Cinefòrum a càrrec de Maribel Herrera

    • Dijous 15 d’abril a les 19h

    • Dijous 13 de maig a les 19h

    • Dijous 10 de juny a les 19h

Totes les activitats són gratuïtes. Per participar cal inscripció 
prèvia, l’aforament és limitat.

TALLERS DE PREVENCIÓ DE VIOLÈNCIA DE 
GÈNERE A PRIMÀRIA

Amb la detecció d’expressions de violència masclista 
en edats cada vegada més primerenques i a través del 
treball en xarxa que es fa entre les diferents persones 
professionals que treballem al municipi, es va creure 
pertinent pensar un projecte per tal de treballar, 
sensibilitzar i prevenir les violències de gènere. 

El que es busca amb aquest projecte és oferir espai 
i temps a l’alumnat per entendre, analitzar, criticar i 
construir nous models entorn diferents aspectes al 
voltant d’aquesta xacra social. 

Malgrat l’interès i la bona rebuda que ha tingut la proposta 
a les escoles, degut a que el curs ja està força avançat, 
enguany només es duran a terme alguns dels tallers a 
mode de prova pilot, amb la idea que de cares al curs 
vinent ja es pugui implementar al complet. 

La proposta de màxims del projecte és de 9 sessions, que 
inclou 6 tallers es podrien dir teòrics tot i que la dinàmica 
de treball és molt vivencial, o sigui de conceptualització 
del fenomen a través de dinàmiques, jocs i exercicis; 
i 3 sessions pràctiques. A cadascun dels tallers es 
vol treballar al voltant d’algun aspecte que es creu 
fonamental i estretament vinculat amb la problemàtica 
que ens convoca i que són els següents: estereotips i rols 
de gènere, l’ètica de la cura, les violències (de gènere), 
salut afectivo-sexual i els feminismes. La idea de les 
sessions pràctiques és pensar, organitzar i fer alguna 
acció o activitat concreta que interessi als nois i noies 
i estigui vinculada amb la temàtica, amb l’objectiu de 
mostrar-lis que es poden dur a terme intervencions de 
prevenció i sensibilització al respecte. 

Per altra banda també és interessant perquè d’aquesta 
manera es treballa l’educació per la participació, ja que 
estem més acostumats/des a entendre la participació 
com a subjectes consumidors d’activitats i no com a 
promotors/es i responsables d’aquestes.

D’aquesta manera s’ensenya a que ells i elles poden 
situar-se a dalt de tot de la piràmide de participació i ser 
qui decideixen i es responsabilitzen de l’activitat, amb 
l’acompanyament de la persona tècnica.

Us anirem informant de quines valoracions tenen els 
tallers!
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Qui som nosaltres? Doncs som Les Guilles. Un col·lectiu 
feminista format per un grup de noies i dones de diferents 
pobles del Ter-Brugent (Les Planes, la Cellera de Ter i 
Anglès, de moment) que ens vam començar a formar fa 
cosa d’un any i que hem nascut atenent a la necessitat de 
crear xarxa entre les dones del poble, cuidar-nos i fer-nos 
visibles tot duent a terme diferents activitats i accions.

Aquest any, tot i amb la pandèmia, hem anat trobant 
moments per reunir-nos, anar-nos coneixent i fent petites 
coses. Per exemple, durant el confinament total, i degut 
a la necessitat que vam sentir de fer costat a dones que 
ho estiguessin passant malament en aquells moments 
tant durs, ens vam oferir via xarxes socials i premsa 

a fer companyia o escoltar a aquelles dones que ho 
necessitaven, projecte que tot i ser noves en tot això, ens 
va sortir prou bé.

Així mateix, us voldríem explicar l’exposició que hem fet 
aquest any en motiu del dia internacional de les dones. El 
significat de fer fotos a diferents dones del poble ha sigut 
per reivindicar la nostra importància dins la societat, 
independentment de l’origen, professió, edat o interessos 
de cadascuna. 

Quan us preguntàvem per què éreu importants, moltes 
ens dèieu que no ho sabíeu, o que no ho éreu més que 
una altra. Al final però, sempre sabíeu què dir i, és que, 
moltes vegades, ens costa dir-nos paraules boniques o 
adonar-nos de lo importants que som ja sigui pel nostre 
entorn més proper o la societat en general. 

Així, des de les Guilles, esperem que amb aquest petit 
homenatge a totes nosaltres, haguem aconseguit que 
almenys durant uns instants hàgiu estat conscients de la 
importància que tenim cada una. Tant de bo que aquest 
missatge perduri dins vostre molt de temps.

Per acabar ens agradaria donar les gràcies a totes 
les dones que heu fet possible aquesta exposició, ja 
sigui participant en les fotografies o assistint avui aquí. 
També, voldríem fer especial menció al recolzament 
imprescindible que hem rebut per part de la Rosa, la Pilar, 
la Neus i l’ajuntament, ja que sense elles no haguéssim 
pogut dur a terme aquesta acció.

Si tens ganes de saber més sobres Les Guilles, només 
t’has de posar en contacte amb nosaltres! Ens trobaràs 
a l’Instagram @les_guilles o al correu electrònic 
lesguillesterbrugent@gmail.com.

Anima’t i participa!! Fem xarxa i visibilitzem-nos!!

El passat 8 de Març  (bé, el dia 7 de Març) varem celebrar 
el dia Internacional de les Dones. Aquest anys varem 
voler retre homenatge a totes les Dones d’Anglès, que 
pel sol fet de ser dones Som importants. Es va fer una 
exposició fotogràfica al Jardins de Can Cendra que també 
s’ha pogut visitar, posteriorment, a la biblioteca.

Aquest acte va ser iniciativa del col·lectiu les Guilles, un 
grup de dones de diferents pobles del Ter.Brugent que 
s’ha unit per treballar per la igualtat de les dones. Agrair-
vos la iniciativa i també l’agraïment a totes les dones que 
hi varen participar.

Elles mateixes us expliquen a continuació qui són i que 
volen aconseguir:
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Els alumnes de 4t d’ESO de l’institut van venir a les 
classes de 6è de l’escola Pompeu Fabra a explicar-
nos la importància que té el que pengem a les xarxes 
socials, ja que ens van fer veure els perills que tenen 
penjar a les xarxes el que fas en qualsevol moment del 
dia.

Tot i tenir el compte privat, sense que ho sàpigues més 
persones del que tu creus veuen el que penges, ja 
que un cop a internet ja no es pot esborrar. També 
ens van parlar del grooming, que consisteix en tenir 
contacte amb gent que no sabem qui és i que poden 
enganyar-nos i fins i tot poden abusar de tu.

Vam conèixer també què és el sexting i tot el que 
comporta. Ens van recomanar:

- tenir la càmera tancada.

- Posar-nos en contacte amb un adult (amb els 
pares, amb els mestres, algun germà gran…) 
quan tinguem algun problema.

- No penjar ni compartir amb ningú fotos nostres 
compromeses.

Fins i tot ens van oferir la seva ajuda en cas que ens 
trobem en alguna situació difícil.
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IES CampalansLlar d’Infants El Cucut

Amb aquestes línies esperem que ens coneixeu una 
mica més bé. Teniu més informació sobre nosaltres i les 
nostres activitats a www.institutcampalans.net.

Participem fent comunitat i amb la comunitat

La participació és una eina imprescindible per esdevenir 
ciutadans responsables i crítics. Per aquest motiu, a 
l’Institut ens agrada celebrar dates que fomenten el 
nostre sentiment de pertànyer a una comunitat. És 
per això que vam celebrar el Dia Internacional de les 
Dones duent a terme magnífics treballs que són el fruit 
d’una aposta clara, decidida i ferma: eliminar qualsevol 
desigualtat d’oportunitats basada en el fet de ser dona. 
D’altra banda, els nostres alumnes també van col·laborar 
amb el Banc de Sang i Teixits en la campanya de Donació 
de sang a Anglès, iniciativa que els permetia aprendre 
que podien contribuir a fer realitat el missatge de “donar 
sang és rebre vida”.

Col·laborem estretament amb les famílies 

Les famílies són un element clau de la nostra comunitat 
educativa i, per això, sempre que tenim l’oportunitat, ens 
interessa sumar esforços per aconseguir un èxit major. 
És per aquest motiu que participem en el programa 
“Sigues tu” que, impulsat per Dipsalut (Organisme de 
Salut Pública de la Diputació de Girona) promou entre 
els infants i els adolescents, estils de vida saludables i 
respectuosos amb l’entorn a partir de les habilitats per 
a la vida. 

Els alumnes de l’Institut han participat en activitats 
i tallers, el professorat del centre ha rebut una breu 
formació amb l’objectiu de conèixer aquest programa i 
facilitat el seu desenvolupament i les famílies han pogut 
participar en dues formacions en línia que pretenen 
millorar el clima familiar. Per a preparar l’arribada dels 
nous alumnes de 1r d’ESO del curs vinent a l’Institut vam 
celebrar una Jornada de Portes Obertes adreçada a les 
famílies, que complementava la visita que l’equip directiu 

Sortim a l’entorn

Després d’un llarg període de tancament a les aules i en el 
centre, sortim al medi natural per a dur a terme diferents 
activitats com les programades per l’àrea d’educació 
física amb bicicletes tot terreny (BTT) i a les pistes 
d’atletisme de Lloret de Mar. La realització dels treballs 
de síntesi també han comportat una sortida de grup a 
l’entorn més proper, fet que ens ha permès apreciar en 
major mesura els nombrosos espais d’interès urbanístic i 
paisatgístic que tenim ben a prop nostre. 

va realitzar a les escoles de primària, i consistia en una 
visita guiada pel centre en les que es donava informació 
sobre el funcionament de l’Institut i es responia a les 
preguntes que havien sorgit. 

Preparem els alumnes per al futur acadèmic o 
professional

Els alumnes que estan a punt de finalitzar els estudis 
obligatoris s’han de preparar per a fer el pas a nous 
itineraris acadèmics i, per això, cal que coneguin totes les 
opcions existents. Aquests dies ens han visitat centres que 
ofereixen Programes de Formació i Inserció i Programes 
de Garantia Juvenil, al mateix temps que el professorat 
de l’Institut ha impartit xerrades sobre el Batxillerat, la 
Formació Professional i els estudis universitaris. També 
hem assessorat als joves que complien els requisits, a fer 
la preinscripció i matrícula a les proves d’accés a cicles 
de grau superior.

Hem encetat ja el tercer trimestre. Deixem enrere la 
fred, els anoracs, els gorros I els bufs i comencem a 
gaudir del nostre jardí intensament.

Aquest segon trimestre, a la Llar, s’han portat a 
terme un munt d’activitats totes elles plantejades i 
proposades com un joc , perquè com diu Piaget, el nen 
no juga per aprendre, però aprèn perquè juga.

Així, com sempre, hem proporcional als infants varietat 
de materials I experiències per tal d’estimular el seu 
desenvolupament global.

Us deixem algunes imatges de les activitats que s’han 
portat a terme, així com recordar-vos que del 10 al 
21 de maig comencen les preinscripcions pel curs 
2021/22.

Informar-vos, també, que ja no queda cap plaça lliure 
per aquest curs
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El Molí de Cuc CAP d’Anglès

Ja ha passat un any des que va iniciar-se la pandèmia de 
la Covid-19, poc després es va decretar l’estat d’alarma 
i va començar un confinament domiciliari que va durar, 
pràcticament, tres mesos. Les mesures del confinament 
preventiu van impactar directament en el nostre benestar 
físic i psicològic, especialment en les persones grans; 
contribuint a la pèrdua d’hàbits i rutines, i augmentant 
la irritabilitat, el cansament i l’estrès. Sens dubte, hem 
deixat enrere un any 2020 atípic; acompanyat de pors, 
incerteses i inseguretats.

Les activitats d’estimulació, la vida social i l’atenció 
de fisioteràpia que en el centre de dia El Molí de Cuc 
s’oferien a les persones usuàries, va desaparèixer durant 
tres mesos que es van fer eterns per a tothom. La situació 
va provocar que, en alguns casos, les famílies haguessin 
d’assumir  la cura dels seus familiars com van poder, fent 
vertaders malabarismes per compaginar vida personal, 
laboral i familiar. En altres casos, i amb coordinació 
amb Serveis Socials, es van activar serveis d’atenció a 
domicili per atendre a les persones més vulnerables. El 
personal del centre ens vam traslladar a altres centres on 
la Covid-19 va fer grans estralls i necessitaven mans per 
a  cobrir les necessitats. 

Passat el període de confinament, i dins les possibilitats 
que la situació ens ha permès, el centre de dia El Molí de 
Cuc ha anat recuperant l’activitat. No obstant, el centre 
ha hagut de tancar de manera provisional i preventiva en 
tres ocasions més, situació que ha generat un desgast 
psicològic important, però que també ens ha ensenyat 
a tenir major capacitat de superació i d’adaptació a les 
noves circumstàncies.

Aquest 2021 amb un aforament limitat, amb restriccions, 
amb protocols, normes i precaucions, poc a poc anem 
reprenent la normalitat. Perquè per a les persones del 
centre, l’estimulació, la rehabilitació, el manteniment 
d’hàbits, les rutines i la socialització són molt necessaris. 

La represa de les activitats més quotidianes són la mostra 
de la recuperació lenta, però progressiva d’una normalitat 
anhelada. Activitats que fomenten les relacions socials 
com el bingo o el gimnàs ens han permès recuperar la 
Il·lusió, els somriures, les ganes de compartir, de realitzar 
activitats i sobretot, el poder estar acompanyats. També 
hem aprofitat per recuperar aficions i costums que 
teníem oblidades, com tenir l’hort en condicions i més 
viu que mai. L’Ajuntament ens va facilitar terra fèrtil que 
ens ha permès plantar hortalisses i gaudir-ne durant els 
àpats. Tampoc hem deixat de celebrar i compartir dates 

senyalades, com la tradicional calçotada, el dimecres de 
cendra, el Carnaval, entre d’altres. La socialització millora 
la capacitat funcional i la salut emocional i és sinònim de 
benestar. 

Tots coincidim en què la família és el més important en 
els moments més difícils. Així que al Centre de Dia El 
Molí El Cuc, també prioritzem aquest vincle. Ens agrada 
sentir-nos a gust on estem i amb les persones amb qui 
estem. Gràcies a tot el que ha passat durant el 2020 i 
estem vivint, hem intentat crear un ambient més acollidor 
i proper. Enguany seguirem treballant per crear iniciatives 
que augmentin el benestar, l’autoestima i l’autonomia 
personal de les persones que atenem. 

VACUNACIÓ PER LA COVID-19 

Ha fet un any que va esclatar la pandèmia de la COVID-19. 
Aquest esclat va conduir a una situació nova per a tota la 
societat i, per la qual, la vida de tots i totes ha presentat 
molts canvis, professionals i personals. Concretament els 
professionals de la salut, i en particular l’equip d’Atenció 
Primària de la zona del Ter Brugent, en particular, vam 
haver d’adaptar-nos des del primer moment a una situació 
totalment desconeguda, que a més a més, canviava tot 
sovint. 

En aquest any d’incerteses, vosaltres que heu estat i sou 
la raó de ser de la nostra existència com a professionals 
de la salut. Heu vist canviada la forma en com us podeu 
apropar als serveis sanitaris i la manera en com us 
comuniqueu amb nosaltres, el personal sanitari de 
referència. Algunes d’aquestes readaptacions, com ara 
l’ús més generalitzat de l’e-consulta o de “La Meva Salut”, 
han estat realment positives i esperem poder continuar 
comptant amb elles. D’altres, poc a poc, i en la mesura 
que la situació epidemiològica ho permeti, confiem poder-
les revertint i recuperar la normalitat a les consultes 
durant els propers mesos.

Com molts ja sabreu, a finals de febrer es va iniciar la 
vacunació contra la COVID-19 a l’Àrea Bàsica d’Anglès. 
Seguint les directrius del Departament de Salut, es va 
començar la campanya amb els pacients amb un grau III 
de dependència, els seus cuidadors principals, i amb els 
pacients inclosos en el programa d’atenció domiciliària. 
El mes de març, aquests col·lectius hauran rebut ja la 
segona dosi. 

Posteriorment, i continuant amb els grups de població 
més vulnerable, vam iniciar la vacunació a les persones 
majors de 79 anys, i dins d’aquest grup estem prioritzant 
els majors de 89 anys. Progressivament, i a mesura que 
vagin arribant les vacunes, s’anirà ampliant la campanya 
a altres franges d’edat. De moment, sempre i quan 
el Departament de Salut no estableixi una altre via, 
continuarem trucant des del centre de salut a totes les 
persones que es troben dins la franja d’edat a vacunar, 
en cada moment, per tal d’informar sobre la vacuna i la 
possibilitat de poder-la rebre. 

La vacuna contra la COVID-19 és el punt final d’un llarg 
procés científic, observat amb rigor per l’Organització 
Mundial de la Salut (OMS) i aprovada per l’Agència 
Europea de Medicaments (EMA), la qual té un paper molt 
important a l’hora de permetre’n el desenvolupament, la 
distribució i l’aplicació. La vacunació té com a objectiu 
arribar a la immunitat de grup, la qual cosa és fonamental 
per minimitzar els efectes de la pandèmia; quan una part 
de la població ja té els anticossos proporcionats per la 
vacuna, el virus queda bloquejat i disminueixen la seva 
propagació i els contagis.

Esperem que en els propers mesos la vacunació de la 
població vagi posant de manifest la millora epidemiològica 
que ja ha demostrat en àmbits com ara les residències 
sociosanitàries.  Animem a tothom a prendre consciència 
de l’importància de vacunar-se, per protegir-se un mateix 
i protegir alhora a la resta de la població.
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Voleu que el vostre fill o filla jugui a futbol en un club 
referent? Aquest és el vostre club base ... !!

Aquesta temporada els clubs esportius es veuen afectats 
per la crisis sanitària. El Ter-Brugent A.E. és un d’ells. 
Amb la competició de les lligues aturades s’estan fent els 
entrenaments habituals seguint els protocols sanitaris 
establerts amb la dificultat dels perimetrals municipals 
i comarcals. 

El Ter-Brugent A.E. present en 4 camps municipals: Anglès, 
Amer, Les Planes d’Hostoles i Sant Feliu de Pallerols 
ha sabut mantenir l’activitat en actiu reprogramant 
entrenaments i grups bombolla per seguir la formació 
esportiva de tots els seus equips i està a punt i preparats 
per la represa de les competicions. 

Donar les gràcies a les famílies, jugadors i cos tècnic per 
la seva disposició íntegra i confiar en la direcció d’aquest 
gran club.

Ter-Brugent A.E avança amb el seu projecte esportiu de 
futbol base i de futur:

Després de varies converses i reunions mantingudes a 
principis d’aquest any entre els següents clubs esportius: 
Unió Esportiva Hostoles, Les Planes Club de Futbol, 
Amer Club de Futbol, Unió Esportiva Osor, i Ter-Brugent 
Associació Esportiva, s’acorda d’unificar el futbol base del 
nostre territori i amb les portes obertes a la participació 
d’altres clubs pròxims. 

Uns acords amb un projecte esportiu i amb un pla tècnic 
i metòdic en comú: formar jugadors i jugadores de futbol 
amb totes les categories i nivells, desde l’escoleta, pre-
benjamí, benjamí, aleví, infantil, cadet i fins a juvenil.

Un club de futbol base referent, de qualitat i sostenible. 
Que sigui capaç de transmetre uns aprenentatges 
esportius i sòlids, una disciplina esportiva, una activitat 
de salut, uns valors humans, un treball d’equip i d’unió, 

una metodologia establerta, una pedagogia de les 
necessitats específiques dels jugadors i jugadores, una 
confiança propera i de relació amb les famílies dels 
nens i nenes i una implicació oberta i objectiva amb les 
regidories d’esports dels Ajuntaments.

Amb aquesta unificació el Ter-Brugent A.E. manté la 
seva estructura interna i estatuària sense ànim de lucre 
i canvia la seva denominació amb el nom “Agrupació 
Esportiva Unió Remences” i passa d’un pla estratègic 
esportiu simple a un pla dinàmic i ampliat amb més 
jugadors i més equips, liderat per dos coordinadors, 
Eduard Carceller i Carles Pujolar i els seus respectius 
entrenadors qualificats.

Els clubs senior implicats de la zona d’actuació formaran 
part dins d’aquest projecte per millorar les relacions 
esportives i públiques, per establir uns enllaços més 
propers, per compartir i preservar les instal.lacions i 
camps i per beneficiar-se del restabliment i ampliació 
de les seves plantilles dels jugadors que acaben la seva 
etapa formativa del club base.

En la varietat de tornejos al llarg d’una temporada 
es vol prioritzar com un esdeveniment esportiu en que 
cada seu o població s’hi generin tot un àmbit d’activitats 
comercials, de restauració i de turisme fent que cada 
poble sigui molt més actiu en tots els sentits.

En la part més lúdica i recreativa del club base, 
s’organitzen tecnificacions, casals, colònies i campus 
d’estiu on nens i nenes d’una forma divertida interactuen 
diferents activitats, jocs, xerrades, ponències, excursions, 
estades, etc. 

Vaja ! Que la mainada s’ho passa “pipa” adquirint uns 
valors com el companyerisme, l’amistat, la força i la unió !

Ja estem treballant tots plegats i units per la temporada 
2021/2022 per donar el millor servei esportiu futbolístic 
pels nens i nenes de les nostres contrades.

Famílies ! aquest és el vostre Club Referent !! “AGRUPACIÓ 
ESPORTIVA UNIÓ REMENCES”

Per més informació contacteu amb nosaltres( Telf. o 
whatsapp)

- 620 71 72 74 (President)

- 654 91 40 03 (Coordinadors esportius)

PENYA BLAUGRANA D’ANGLÈS

La penya blaugrana d’Anglès vol ser un lloc de trobada de 
tots els culers d’Anglès i rodalies, un lloc on compartir la 
passió per uns colors. 

Hem fundat la penya precisament perquè trobàvem a 
faltar un espai on poder gaudir dels partits del Barça i 
poder compartir la nostra afició. 

A dia d’avui, degut a les circumstàncies, només podem 
obrir el local quan l’horari ens ho permet, però en un futur 
no gaire llunyà els nostres objectius són considerables: 
autocars per anar a veure les diferents seccions, viatges 
per seguir l’equip a les competicions europees, visites 
a les instal·lacions del club i moltes altres activitats que 
tenim pensades. 

Només esperem que la situació millori aviat i que tots 
puguem disfrutar de les nostres aficions. Visca el Barça, 
visca Catalunya i visca Anglès!

Benvolguts Socis, Sres. i Srs.,

Es per mi i la meva Junta Directiva una satisfacció, 
en primer lloc, poder enviar-los des del nostre club 
novament, una forta abraçada de retrobament en aquests 
temps pandèmics que ens ha tocat viure. Estarem molt 
contents, si Déu vol i tot va bé, de tornar-nos a veure en la 
reiniciació de la competició de tercera catalana d’aquí 2 o 
3 setmanes. 

Esperem que també pugui tornar a assistir el públic. Ara 
tot just tornem als entrenaments per tornar a agafar el 
ritme de competició que és necesari, planificar elcalendari 
especial que ens marca la Federació Catalana de Futbol 
per acabar aquestatemporda 20/21.

En segon lloc, donem les gràcies a l’Ajuntament per deixar-
nos aquest espai en el Bulletí Municipal i també per tot 
el suport humà i econòmic que ens ha donat en aquest 
any de Centenari, que hem intentat amb tot el nostre cor 
i entusiasme, malgrat les condicions sanitàries. Tot i així, 
la propera temporada 21/22 farem alguns actes més de 
Centenari, si ens trobem novament en condicions normals.

Donar també les gràcies a la Diputació de Girona pels 
ajuts pel nostre Centenari i pel futbol base.

I finalment donar les gràcies a tots els nostres entranyables 
socis perque sempre hi sou, també els nostres fidels 
col·laboradors, perquè en aquest any tant dificil també ens 
heu ajudat, i com no, als nostres entrenadors per la seva 
ajuda, comprensió i coordinació dels nostres jugadors. 
I no voldria acabar sense donar el meu escalf i la meva 
gratitud a tota la Junta Directiva i a la Junta del Futbol 
Base per tot el suport que m’han donat i que sense ells tot 
això no podria ser possible.

Moltes gràcies.

Atentament,

Toni Vega Berenguer

President del CE Anglès

FUTBOL BASE CE ANGLÈS

Bones Anglesencs i Anglesenques

Començant dient que es un any dificil, confimament, junta 
nova …. seria realitat però també és un tòpic i tenim que 
mirar el costat positiu i l’oportunitat que ens ha donat.

Hem tingut al costat a les famílies i els col·laboradors més 
aprop que mai, i és per això que els hi donem les gràcies, 
mil gràcies per estar al costat nostre, això és cosa de tots, 
de cada un de nosaltres, el Futbol Base CE Anglès no 
seria res sense cada un de vosaltres.

Seguim treballant amb el nou projecte amb la mateixa 
il·lusió i energia que el primer dia i un convidem a formar 
part de la nostra família quan vulgueu, teniu les portes 
obertes per provar i gaudir d’un esport com el futbol dins 
de l’equip del vostre poble, on millor!

Tenim obertes les inscripcions per un campus de setmana 
santa amb totes les mesures de seguretat marcades per 
PROCICAT i estem treballant juntament amb CBS Campus 
@cbscampusun un espai per què aquest estiu els “petits/
es” de la casa gaudeixin de lo més valent

Salutacions

Equip de Coordinació futbol base CE Angles



Anglès es mou
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Anglès es mou
Espai Entitats Comerciants

Let’s clean up Europe! és una acció comuna a tot Europa per conscienciar 
sobre la quantitat de residus que llencem de forma incontrolada a la 
natura i promoure accions de sensibilització a través de la recollida 
d’aquests residus abocats il·legalment als boscos, platges, marges de 
rius, etc.

Aquesta campanya, que es realitza des de l’any 2014, està organitzada 
per l’Agència Catalana de Residus al nostre territori i, enguany, la VIII edició del Let’s Clean Up Europe!, està previst 
realitzar-la del 7 al 9 de maig de 2021 A Anglès, l’Agrupament Escolta i Guia Sant Miquel i el Consell Local per 
la República ens hem inscrit per participar a la Campanya d’aquest any.




